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 PREŠOVSKÁ UNIVERZITA V PREŠOVE  
   

Referát vedy, umenia, športu a akreditácie 
 

 

 

Zápisnica č. 1/2018 
zo zasadnutia Rady pre športovú činnosť PU v PO  

zo dňa  19. 04. 2018 o 13,00 hod. 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny (Príloha č. 1) 

• prof. PhDr. Milan PORTIK, PhD. – predseda Rady pre športovú činnosť PU 

• prof. PhDr. Rudolf HORVÁTH, PhD. – podpredseda Rady pre elitný šport a športovú 

reprezentáciu PU 

• doc. PaedDr. Pavel RUŽBARSKÝ, PhD. – podpredseda Rady pre výučbu a koordináciu 

športových aktivít PU 

• PaedDr. Juraj MIHALČÍN, PhD. –  športový manažér  

• PaedDr. Dávid DEMEČKO, PhD. – športový riaditeľ, Basketbalový klub PU EILAT Prešov 

• Ing. Marián PALENČÁR – výkonný manažér, Volejbalový klub Mirad PU Prešov 

• Mgr. Terézia KOVALIK SLANČOVÁ, PhD. –  predsedníčka, TJ Slávia PU 

 

Neprítomní: 

• PaedDr. Ľubomír PAUČÍR, PhD. – predseda, Klub technických športov PU 

• Radovan HRABČÁK – prezident, basketbalový klub PU Akademik Prešov 

 

 

Termín: 19. 04. 2018 v čase od 13, 00 hod. – 14, 00 hod. (Príloha č. 2 - Pozvánka na zasadnutie) 

 

 

Priebeh zasadnutia: 

1. Úvod. 

2. Sumarizácia aktivít a plnenie úloh v rámci športových činností Prešovskej univerzity v Prešove 

za kalendárny rok 2017. 

3. Príprava plánu aktivít Rady pre športovú činnosť na rok 2018. 

4. Rôzne. 

5. Záver. 
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Rada pre športovú činnosť PU v Prešove                           19. 04. 2018 

 

Bod 1. 

1.1 Poradu otvoril predseda Rady pre športovú činnosť, prorektor pre vedu, umenie, šport 

a akreditáciu PU v Prešove, prof. PhDr. Milan Portik, PhD., ktorý privítal prítomných a predstavil rámcovo 

hlavné zámery a činnosť Rady pre šport v roku 2018, ako odborného a poradného orgánu rektora Prešovskej 

univerzity v Prešove, prostredníctvom jednotlivých bodov programu predmetného zasadnutia.  

1.2 Predseda Rady odovzdal vymenúvací dekrét PaedDr. D. Demečkovi, PhD., novovymenovanému 

športovému riaditeľovi Basketbalového klubu PU EILAT Prešov a poprial mu veľa pracovných 

a športových úspechov v jeho novej funkcii ako i klubu. 

 

Bod 2. 

 2.1 Predseda Rady predložil a oboznámil prítomných s Výročnou správou za rok 2017 (Príloha č. 3), 

ktorá bola zhotovená podpredsedom Rady pre výučbu a koordináciu športových aktivít PU, dekanom 

Fakulty športu PU v Prešove, doc. Ružbarským v spolupráci so športovým manažérom Rady, PaedDr. 

Jurajom Mihalčínom, PhD. Správa sa stala predmetom diskusie, s veľmi pozitívnym ohodnotením pre jej 

prehľadnosť, vecnosť a zovšeobecnenie všetkých aktivít športových klubov PU za rok 2017.  

2.2 Dr. Mihalčin sa vyjadril, že niektoré kluby sú vysoko aktívne, no iné hoci minimálne zastúpené, 

so špičkovou odbornou činnosťou. Ide o reprezentantov, zaradených do telovýchovnej jednoty. Zaujímavé 

sú teda športové aktivity pre všetkých, ktoré sa delia na dve spomínané skupiny, no problémom ostáva fakt, 

že v súčasnosti nemáme atletický štadión, ktorý je v rekonštrukcii.  (atléti sa zúčastňovali a zúčastňujú 

viacerých súťaží) 

2.3 Doc. Ružbarský podotkol, že Rada pre športovú činnosť je veľmi potrebná. Vďaka manažérovi 

Rady sa dokáže koordinovať výučba, ako aj ďalšie aktivity a činnosti športových klubov, aby sa 

predchádzalo problémom a nedochádzalo ku kolíziám. Poďakoval sa manažérovi za veľmi užitočnú a dobre 

vykonávanú riadiacu prácu. 

2.4 Prof. Portik poďakoval doc. Ružbarskému a dr. Mihalčinovi ešte raz za zhotovenie Výročnej 

správy za rok 2017.  

   

Bod 3. 

 3.1 Prof. Portik vyzval prítomných zástupcov klubov a telovýchovných jednotiek, aby v súvislosti 

s blížiacim sa termínom (20.04.2018) možnosti nahlásenia záujmu o ubytovanie zo strany 

študentov/športovcov-reprezentantov z rezervy rektora PU, zaslali zástupcovi klubov elektronicky konečné 

zoznamy záujemcov na náš úsek. „V súčasnosti evidujeme zoznamy od prof. Horvátha a dr. Slančovej“ 

podotkol predseda Rady.  

Prof. Horváth sa v tejto súvislosti vyjadril, že je potrebné počítať s rezervou pri ubytovaní, nakoľko 

niektorí budú žiadať o ubytovanie, až po prijatí na štúdium. (1. ročníky) Tiež spomenul, že sme dostali od 

Univerzity v Cluj (Rumunsko) recipročne pozvánku na turnaj v termíne 11. - 13. 05. 2018, na ktorý je 

záujem, zúčastniť sa. 

Ing. Palenčár požiadal o slovo a povedal, že pošle zoznam za volejbalový klub Mirad PU Prešov. 

(zoznam sme obdŕžali 20.04.2018) 

3.2 Podpredseda Rady pre výučbu a koordináciu športových aktivít PU, doc. Ružbarský v súvislosti 

s plánom športových aktivít podotkol, že plán činností na rok 2018 sa dosť obmedzuje, nakoľko športová 

hala tento rok nebude (je v rekonštrukcii) a vidí hlavný problém nielen v zabezpečení priestorov pre tréningy 

športových klubov a oddielov, ale čo je horšie, problém bude v zabezpečení výučby. Nielen na tento letný 

semester 2017/2018, ale najmä výučba zimného semestera 2018/2019 vyzerá ohrozene.  
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Rada pre športovú činnosť PU v Prešove                           19. 04. 2018 

 

V tejto súvislosti doc. Ružbarský informoval prítomných, že požiadal operatívne primátorku mesta 

Prešov o sprístupnenie športového štadióna a šatní na ZŠ Šmeralova 25 v Prešove. Poznamenal, že vyzerá, 

že je to na dobrej ceste,  

teda v letnom semestri by sa tento problém mohol vyriešiť, no otvorenou otázkou ostáva spomínaný 

zimný semester 2018/2019. 

Dr. Mihalčin vidí taktiež problém pre kluby, kde bude problém s napĺňaním tréningových procesov, 

(basketbal, gymnastické športy), nakoľko výučba bude prebiehať až do neskorých večerných hodín.  

Predseda Rady v tejto súvislosti prisľúbil, že na najbližšom vedení PU, ktoré bude dňa  23.04.2018 

túto otázku otvorí a budú sa hľadať možnosti ako pomôcť, aby výučba riadne prebiehala v čase 

rekonštrukcie športovísk a priestorov. 

3.3 Doc. Ružbarský otvoril tiež otázku, ako  to bude v budúcnosti so vstupom ďalších klubov na 

univerzitnú pôdu. „Momentálne nie sme schopní ani uspokojiť potreby našich klubov“ poznamenal. Na 

druhej strane je veľmi vďačný za túto rekonštrukcii a ďakujeme vedeniu PU. Rada pre šport je len poradný 

orgán, ale konečné slovo má rektor univerzity, podotkol podpredseda Rady pre výučbu a koordináciu 

športových aktivít PU. 

Dr. Mihalčin je toho názoru, že vďaka štatútu Rady pre šport PU v Prešove môžeme koordinovať 

vstupovanie iných športových klubov, ktoré by chceli pôsobiť pod hlavičkou univerzity. Využívať zadarmo 

priestory, ktoré sú už teraz nedostatočné kvôli rekonštrukcii, pre naše kluby. Podotkol, že sme jedna z mála 

univerzít, ktorá umožňuje klubom neplatiť prenájom priestorov.  

 Ing. Palenčár je toho istého názoru a myslí si, že už teraz nie je možné napĺňať požiadavky terajších  

klubov. „Prijímanie nových klubov by išlo na úkor kvality športu. Prevádzať šport na profesionálnej úrovni, 

si vyžaduje najmä zázemie na pôde univerzity.“ Poďakoval v tejto súvislosti aj  univerzite a dekanovi FŠ, 

ktorí im vychádzajú neustále v ústrety a podporujú klub Mirad PU Prešov a vyjadril sklamanie, že v tejto 

sezóne nezaznamenal klub dobré výsledky. 

 

Bod 4. 

4.1 Doc. Ružbarský vyslovil presvedčenie, že je potrebné dať športu na univerzite a Rade pre šport 

nejakú víziu, smerovanie na horizont najbližších 10 rokov, aby nielen kluby, ale aj všetci členovia Rady 

vedeli, čo je našim cieľom, či sa chceme zamerať na amatérsky šport, alebo vrcholový šport v tom prípade 

by to išlo na úkor kvantity klubov, alebo na druhej strane na prenajímanie športových priestorov a tým 

plynúce výhody z prenájmov pre univerzitu. 

4.2 Dr. Mihalčin otvoril otázku, prečo je hokejový klub mimo kluby patriace pod Radu pre šport. 

4.3 Prof. Horváth je toho názoru, aby sa z Rady prijalo niekoľko uznesení. 

Prítomní členovia Rady ako i predseda s uvedeným návrhom súhlasili a v tejto súvislosti sa prijali 

nasledovné uznesenia, ktoré predseda Rady predostrie na najbližšom vedení univerzity, dňa 23.04.2018. 

Uznesenie 1/2018: Hľadať priestory pre výučbu akreditovaných študijných programov na FŠ 

v letnom semestri 17/18 a zimnom semestri 18/19, nakoľko potencionálne hrozí, že priestory reálne nebudú 

(rekonštrukcia športovej haly) a určiť oprávnenú osobu s ktorou bude možné tieto otázky riešiť. Osobu, 

ktorá bude mať poverenie a bude ochotná a kompetentná rokovať v rámci hľadania priestorových možností 

na výučbu. 

Uznesenie 2/2018: Odporučiť rektorovi PU, aby nepodporoval prijímanie nových telovýchovných 

jednotiek do klubov. Nakoľko podmienky už pre súčasné existujúce športové kluby univerzity sú 

nedostatočné, neodporúča sa Radou pre šport prijímanie nových telovýchovných jednotiek do klubu na rok 

2018. 
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4.4 Predseda rady poďakoval za prehľad propagácie partnera PU v Prešove prostredníctvom 

volejbalového klubu VK Mirad PU Prešov v sezóne 2016/2017 od Ing. Mariána Palenčára. 

         

Bod 5.  

          V závere sa predseda Rady pre športovú činnosť poďakoval prítomným za účasť, vyslovil 

presvedčenie v jej zmysluplnú činnosť a poprial veľa zdravia, kreatívnych nápadov, činorodých myšlienok 

a dobrých aktivít pri ďalších činnostiach Rady pre šport a tiež oznámil, že termíny konania zasadnutí, sa 

budú konať podľa potrieb a akútnosti riešenia prípadných problémov. Poprial tiež každému z členov veľa 

pohody a pracovných a športových úspechov v ďalšom  pôsobení. 

 

Zapísala: PhDr. Daniela Cehelská, PhD.         

V Prešove 23. 04. 2018                                              

 

prof. PhDr. Milan Portik, PhD.  

prorektor pre vedu, umenie, šport a akreditáciu           

 

Príloha č. 1: Prezenčná listina prítomných. 

Príloha č. 2: Pozvánka na zasadnutie. 

Príloha č. 3: Výročná správa rady pre športovú činnosť 2017. 

Príloha č. 4: Zoznam športovcov – reprezentantov Prešovskej univerzity v Prešove žiadajúcich o 

ubytovanie v ŠD v akademickom roku 2018/2019 
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                                  Príloha č. 1 

Prezenčná listina Rady pre športovú činnosť PU v Prešove 
zo dňa 19. 04. 2018 o 13.00 hod. 

 

 

 

prof. PhDr. Milan Portik, PhD.   ............................................. 

 
doc. PaedDr. Pavel Ružbarský, PhD.   ............................................. 
 
 
prof. PhDr. Rudolf Horváth, PhD.   ............................................. 
 
 
PaedDr. Dávid Demečko, PhD.    ............................................. 
 
 
PaedDr. Juraj Mihalčín, PhD.    ............................................. 
 
 
PaedDr. Ľubomír Paučír, PhD.    ................ ospr. ................... 
 
 
Mgr. Terézia Slančová, PhD.     ............................................. 
 
 
Ing. Marián Palenčár      ............................................. 
 
 
Radovan Hrabčák      ................ ospr. .................... 

 

 

 

 

 
Zapisovateľka: PhDr. Daniela Cehelská, PhD. 
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Členom Rady pre športovú činnosť 
Prešovskej univerzity v Prešove   
      

                             V Prešove 11. 04. 2018 

 
P o z v á n k a 

 
 
Dovoľujem si Vás pozvať na zasadnutie Rady pre športovú činnosť Prešovskej univerzity v Prešove, ktoré 

sa uskutoční 

dňa 19. apríla 2018 o  13,00 hod. 

 

v zasadacej miestnosti Rektorátu PU - Consilium maius, Ul. 17. novembra č. 15, II. poschodie  č. dv. 328. 

 
Program: 

1. Úvod. 

2. Sumarizácia aktivít a plnenie úloh v rámci športových činností Prešovskej univerzity 

v Prešove za kalendárny rok 2017. 

3. Príprava plánu aktivít Rady pre športovú činnosť na rok 2018. 

4. Rôzne. 

5. Záver. 

Ďakujem. 

S pozdravom 

prof. PhDr. Milan Portik, PhD. 
prorektor pre vedu, umenie, šport a akreditáciu 

                                               v. r. 
Vybavuje: 
PhDr. Daniela Cehelská, PhD. 
Referát pre edičnú, športovú činnosť a akreditáciu 
tel.: 051/ 75 63 103, e-mail: daniela.cehelska@unipo.sk  

 

 

   

Príloha č. 2 

PREŠOVSKÁ UNIVERZITA V PREŠOVE 
REKTORÁT 

 Ul.17. novembra 15, 080 01 Prešov 


